

SPA TIME

MENU OF SERVICES

Your serene oasis in the heart of the city

JEWELS OF ARABIA

Precious Gemstone Massage (90 minutes)

Discover tranquility and healing through the use of gem-infused oils combined with flower and herbal essences.

Precious Gemstone Facial (90 minutes)

This beautiful facial is tailored to all skin types. After a facial cleanse and exfoliation, your highly trained therapist will carefully select the rare healing gem-infused oil that best compliments your needs.

Calming Sapphire

Known as the "wisdom stone", sapphire releases mental tension and confusion. The stone quiets the mind and eases anxiety.

Calm

Balancing Emerald (90 minutes)

Emeralds are a symbol of peace and wisdom. They calm the emotions and stimulate the heart chakra. In myth and gem therapy emeralds are used for love, prosperity, goodness and to balance the heart.

Balance

TOUCH

Express Massage (30 minutes)

Perfect as an add-on to another treatment, or for those with limited time, our Express Massage targets specific areas of the body.

Aromatherapy Massage (60 minutes / 90 minutes)

This personalized massage combines the healing benefits of botanical oils with gentle to medium pressure, encouraging full body relaxation.

Swedish Massage (60 minutes / 90 minutes)

Inspired by European massage techniques, our classic full body massage incorporates moderate pressure and a light non-scented oil to soothe aching muscles.

Deep Tissue / Sports Massage (60 minutes / 90 minutes)

The deepest layers of muscle tissue can become tight from sports, chronic tension, and a busy lifestyle. This massage uses targeted strokes, strong pressure, and stretches to unravel deeper adhesions in the fascia.

Table Thai Massage (60 minutes / 90 minutes)

A perfect combination of traditional massage techniques from Thailand and a customized full body massage, this treatment will relieve tension and balance the body's energy system.

Mother-To-Be-Massage (75 minutes)

This delicate treatment starts with a thorough consultation, followed by a full body massage to ease tension and stress put on the body during pregnancy. Please note that this treatment can only be performed during the 2nd and 3rd trimester of pregnancy.

Relaxing Head and Scalp Massage (30 minutes / 60 minutes)

This treatment combines both gentle and stimulating techniques and the head and scalp to improve blood flow, nourish the scalp, and induce a deep sense of calm.

FACE

The Ultimate Facial (75 minutes)

A combination of the finest pure essential oils and plant extracts are applied with specifically designed massage techniques, to restore and recondition the skin.

Balance

Results Driven Facials

Life Infusion Ritual (90 minutes)

This intensive treatment ensures brighter, firmer, noticeably younger looking skin. A global skin rejuvenation that restores the youthful definition of the facial contours improves skin texture and diminishes fine lines and wrinkles in just one session.

Renew

Diamond Whitening Treatment (60 minutes)

A professional depigmenting facial, the Diamond Whitening system effectively evens skin tones with high concentrations of revolutionary active ingredients. The result is a smooth, even complexion with long lasting protection.

Renew

The Cure (60 minutes)

A meticulous cleansing protocol that uses thermo-active enzymes to open and purify pores, extractions performed with an imperceptible and innovative technique.

Purify

Essential Shock Anti-Aging Facial (60 minutes)

Sagging skin, dull skin tone and wrinkles are all signs of aging. This restorative treatment slows down the effects of time and stress on a cellular level.

The premier anti-aging facial.

Renew

Essential Vitamin C Facial (60 minutes)

Our cutting edge Vitamin C facial is high in anti-oxidants for luminous and radiant skin. The result is firmer brighter skin. The perfect Vitamin C boost!

Renew

Gentleman's Facial (60 minutes)

This effective treatment is designed to cleanse and soothe aggressive exposure related to sports and shaving. Results-driven products fortified with vitamins and antioxidants ensure visible results.

Renew & Purify

SPA TIME

MENU OF SERVICES

Your serene oasis in the heart of the city

JEWELS OF ARABIA

تدليك الجسم بزيت الأحجار الكريمة (90 دقيقة)

استكشف تجربة جديدة من الاسترخاء بتركيبة رائعة من الزيوت وخلص الأعشاب والزهور.

تنظيف الوجه بزيت الأحجار الكريمة (90 دقيقة)

يتناسب هذا النوع من العلاج مع جميع أنواع البشرة. بعد أن يتم الإنتهاء من تنظيف وتمشير البشرة سوف يقوم معالجتكم الخاص بإنتقاء أفضل الزيوت المعالجة والتي تلائم نوع بشرتكم.

تدليك زيت حجر الياقوت

يعرف حجر الياقوت باسم حجر الحكمة، حيث يملك قدرة هائلة على تخليصك من التوتر والإضطراب كما يقوم بتهدئة العقل وتخفيف القلق.

تدليك زيت حجر الزمرد (90 دقيقة)

حجر الزمرد يرمز إلى السلام والحكمة، يعمل بصورة فعالة على تهدئة الأعصاب وخفيف القلب. يعرف حجر الزمرد في الأساطير وفي العلاجات التي تعتمد على هذا النوع من الأحجار بأنه يساعد في الحفاظ على الإستقرار العاطفي وتوازن القلب وخفيف الطاقة الإيجابية.

توازن

TOUCH

التدليك السريع (30 دقيقة)

يعتبر هذا التدليك مثالي جداً كمكمل لعلاجات الأخرى أو لأولئك الأشخاص الذين لا يملكون وقتاً كافياً. حيث يركز هذا النوع من التدليك على معالجة مناطق معينة في الجسم.

تدليك بواسطة الروائح العطرية (60 أو 90 دقيقة)

تدليك رائع بواسطة الزيوت العطرية والضغط الخفيف أو المتوسط على الجسم لتحفيز كامل الجسم على الإسترخاء المطلق.

تدليك سويدي (60 أو 90 دقيقة)

مستوحى من تقنيات التدليك الأوروبية حيث يتضمن هذا النوع من التدليك القيام بتدليك كامل للجسم بواسطة الضغط عليه بقوة معتدلة في حركات دائرية منتظمة على الطبقات السطحية للجلد والعضلات بإستخدام زيوت غير عطرية لتهدئة آلام العضلات.

تدليك عميق لأنسجة الجسم - تدليك رياضي (60 أو 90 دقيقة)

تصبح الطبقات العميقة من أنسجة الجسم ضيقة لعدة عوامل ومنها ممارسة الرياضة أو التوتر المزمن أو إتباع أسلوب حياتي مزدحم. لذلك يركز هذا النوع من التدليك على إتباع خطوات وحركات معينة وإستخدام قوة ضغط كبيرة ومستمرة لتحرير هذه الأنسجة.

تايل تاى مساج (60 أو 90 دقيقة)

مزيج مثالي رائع لتقنيات التدليك التقليدية المتبعة في تايلند. يركز على تدليك شامل لمناطق الجسم المختلفة ويعمل على تخفيف التوتر وحقيق التوازن في نظام الطاقة للجسم.

تدليك الحوامل (75 دقيقة)

قبل البدء بهذا التدليك الرقيق يتم عمل إستشارة مع السيدة الحامل. بعدها يتم تدليك كامل الجسم لتخفيف التوتر والإجهاد على جسم المرأة خلال فترة الحمل. يرجى ملاحظة أن هذا النوع من التدليك يمكن عمله بعد مرور الربع الثاني والثالث من فترة الحمل.

مساج الإسترخاء للجبهة وفروة الرأس (30 أو 60 دقيقة)

يجمع هذا النوع من المساج العلاجي بين تقنيات التحفيز والتنشيط الخفيفة للأوعية الدموية للجبهة وفروة الرأس. ويعمل هذا النوع من المساج الإسترخائي على زيادة تدفق الدم في هذه المنطقة والعمل على التخلص من الشحنات السلبية والتوتر.

FACE

ألتيميت فيشئل (75 دقيقة)

مزيج رائع لأفضل الزيوت العطرية والمستخلصات النباتية مع تقنيات التدليك الخاصة لتجديد خلايا البشرة.
توازن

Results Driven Facials

لايف إنفيوجن ريتوال (90 دقيقة)

يضمن هذا العلاج الرائع تقديم نتائج فورية لبشرة أكثر شباباً ونضارة وحيوية، إنه تركيبة وتقنية جديدة عالية ومتطورة في تجديد خلايا البشرة والتي تعيد مفهوم تجديد ملامح الوجه وحيويته مما يحسن من نسيج البشرة ويقلل الخطوط الدقيقة والتجاعيد في جلسة واحدة فقط.
تجديد

علاج تبيض البشرة (60 دقيقة)

تقنية خاصة لتبيض الوجه تعمل على توحيد لون البشرة وإزالة البقع بفعالية. لإحراز نتائج مذهلة وملحوظة. يمنع هذا العلاج من تراكم وظهور تصبغات جديدة لتمنح البشرة ملمس ناعم وصافي مع حماية طويلة الأمد.
تجديد

علاجات ذى كيور (60 دقيقة)

يعتمد هذا العلاج على التطهير العميق والتنظيف الدقيق للبشرة باستخدام الأنزيمات الحرارية الفعالة لفتح وتنقية المسامات وإزالة شوائبها بتقنية مبتكرة ومطورة.
نقاء

إسنشئل شووك أنتي- إيجنغ فيشئل (60 دقيقة)

إن ترهل الجلد وظهور تجاعيد البشرة هي من أهم علامات التقدم في السن. لذلك يقوم هذا العلاج الإصلاحى بإبطاء تأثير الزمن والإجهاد على خلايا البشرة.
تجديد

إيسنشئل فيتامين سي فيشئل (60 دقيقة)

تنظيف البشرة باستخدام فيتامين سي المعتمد لدينا والغني بمضادات الأكسدة. للحصول على بشرة مشرقة ونضرة. إنها الطريقة المثالية للحصول على احتياج البشرة من فيتامين سي.
تجديد

تنظيف الوجه للرجال (60 دقيقة)

تم ابتكار وتطبيق هذا العلاج الفعال لتنظيف وتهدئة بشرة الرجل بعد الحلاقة أو بعد الانتهاء من ممارسة الرياضة حيث إن المنتجات المستخدمة في هذا التنظيف والتي تمتاز بنتائجها الفعالة والسريعة غنية جداً بالفيتامينات ومضادات الأكسدة. وذلك لضمان الحصول على نتائج مرضية.
تجديد ونقاء